
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Váš dopis:  

Spisová značka:  

Číslo jednací: MeUPB 33080/2024 

Datum:  25.03.2024 

 

Vyřizuje:  Ing. Monika Černíková 

E-mail:  monika.cernikova@pribram.eu 

Telefon:  318 402 210 

Odpověď na žádost o poskytnutí informace podle § 14 odst. 5 písm. D) zákona č. 106/1999 Sb.,                    
o svobodném přístupu k informacím, ve znění pozdějších předpisů. 
 

Vážená paní , 
 

město Příbram, Městský úřad Příbram, obdržel dne 17.03.2024 Vaši žádost podle zákona č. 106/1999 Sb., 
o svobodném přístupu k informacím, ve znění pozdějších předpisů (dále také jako „InfZ“), o poskytnutí 
informací vztahujících se k ochraně oznamovatelů. 
 
V příloze zasílám odpovědi na Vaše dotazy ve Vámi zaslané tabulce.  
 
Podle § 5 odst. 3 InfZ bude poskytnutá informace zveřejněna způsobem umožňujícím dálkový přístup                  
na webu města (www.pribram.eu). 
 
S pozdravem 
 
 
 
Ing. Jaroslava Poláková v. r. 
tajemnice 
 
 

 

Příloha:  
Odpovědi na otázky v tabulce 

Vážená paní 
 

 

    



| obecnéotázky
Město:

—ÉEE_—
___

3. Pokud jste měli systém ochrany oznamovatelů zavedený již

před schválením nového zákona č. 171/2023 Sb., o ochraně . . „
,. , . ,. , „ , , , , k aktuallzaol nedoslo

oznamovatelu (dale Jen Zakon ), doslo po schvalenl zakona

k nějaké aktualizaci? Pokud ano kjaké?

, „ , , , osobne, e-mallem, apllkaCI, postou
umozneno podavat oznamenl?

_"
5a. Kolik z těchto oznámení bylo přijato po schválení nového_—
5b. Kolik z těchto oznámení bylo relevantních a dále_—
5c. Kolik z těchto oznámení bylo přijato anonymně? (Pokud_—
5d. Jakým způsobem byla oznámení podána? (Uveďte
ideálně počet a způsob oznámení. Vzor: telefonicky (8), email

(3), aplikace (1))

6, Je/ bylo oznamovatelům umožněno podávat oznámení

anonymně? (Vyberte jednu z následujícíh odpovědí a označte

jí X ve sloupci "odpověd")
- Před schválením Zákona bylo oznamovatelům umožněno

podávat oznámení anonymně, ale po schválení zákona byla
tato možnost zrušena

- Před schválením Zákona nebylo oznamovatelům

umožněno podávat oznámení anonymně, ale po schválení

zákona byla tato možnost umožněna

_“schválení Zákona

_—schválení Zákona.
- Před schválením Zákona jsme systém ochrany

oznamovatelů neměli zavedený a nyní umožňujeme
oznamovatelúm anon mníoznámení

- Před schválením Zákona jsme systém ochrany
oznamovatelú neměli zavedený a nyní neumožňujeme
oznamovatelům anonymní oznámení

- Nemáme, ani jsme neměli zavedený systém ochrany

oznamovatelů, tudíž tato otázka je nerelevantni

_—

, ano, e-mallem
zousobem b lo vedeno?

_“
10. Máte vytvořenou vlastní směrnici (vnitřní předpis), která

upravuje ochranu oznamovatelů na městském úřadě?

Obecné otázky Odpověď
Město: Příbram
Počet zaměstnanců městské úřadu: 206

Datum vyplnění: 19.03.2024

Otázka Odpověď
1. Máte zavedený systém ochrany oznamovatelů? ano
2. Kdy jste systém ochrany oznamovatelů zavedli? 12.12.2021

3. Pokud jste měli systém ochrany oznamovatelů zavedený již 
před schválením nového zákona č. 171/2023 Sb., o ochraně 
oznamovatelů (dále jen "Zákon"), došlo po schválení zákona 
k nějaké aktualizaci? Pokud ano k jaké?

k aktualizaci nedošlo

4. Prostřednictvím jakých kanálů je oznamovatelům
umožněno podávat oznámení? osobně, e-mailem, aplikací, poštou

5. Kolik oznámení bylo od začátku fungování systému přijato? 0

5a. Kolik z těchto oznámení bylo přijato po schválení nového 
Zákona ? -

5b. Kolik z těchto oznámení bylo relevantních a dále 
řešených? -

5c. Kolik z těchto oznámení bylo přijato anonymně? (Pokud 
byla tato možnost umožněna) -

5d. Jakým způsobem byla oznámení podána? (Uveďte 
ideálně počet a způsob oznámení. Vzor: telefonicky (8), email 
(3), aplikace (1)) 

-

6,  Je/ bylo oznamovatelům umožněno podávat oznámení 
anonymně? (Vyberte jednu z následujícíh odpovědí a označte 
jí X ve sloupci "odpověd")

ano

     · Před schválením Zákona bylo oznamovatelům umožněno 
podávat oznámení anonymně, ale po schválení zákona byla 
tato možnost zrušena

-

     · Před schválením Zákona nebylo oznamovatelům 
umožněno podávat oznámení anonymně, ale po schválení 
zákona byla tato možnost umožněna

-

     · Anonymní oznámení bylo umožněno jak před, tak po 
schválení Zákona ano

· Anonymní oznámení nebylo umožněno ani před, ano po

schválení Zákona. -

     · Před schválením Zákona jsme systém ochrany 
oznamovatelů neměli zavedený a nyní umožňujeme 
oznamovatelům anonymní oznámení

-

     · Před schválením Zákona jsme systém ochrany 
oznamovatelů neměli zavedený a nyní neumožňujeme 
oznamovatelům anonymní oznámení

-

· Nemáme, ani jsme neměli zavedený systém ochrany

oznamovatelů, tudíž tato otázka je nerelevantní -

     · Jiné, prosím napište... -

7. Spravuje Váš systém externí nebo interní příslušná osoba? externí

8. Bylo zaměstnancům poskytnuto školení? Pokud ano jakým
způsobem bylo vedeno? ano, e-mailem

9. Máte na webu uveřejněny informace pro oznamovatele? ano

10. Máte vytvořenou vlastní směrnici (vnitřní předpis), která
upravuje ochranu oznamovatelů na městském úřadě? ano



| Název odboru
—

___

_“

_—
_—
——_
_—
_—
_—
_—
_—
_—
_—
_—
_—
_—
_—

Název odboru Počet zaměstnanců odboru 

Tajemnice 1

Samostatné oddělení kontroly a auditu 2

Odbor komunikace a cestovního ruchu 11

Odbor vnitřních věcí 15

Odbor občanských agend 16

Odbor práva a veřejných zakázek 9

Odbor ekonomický 16

Odbor správy majetku 9

Odbor silničního hospodářství 7

Odbor investic a rozvoje města 15

Odbor řízení projektů a dotací 5

Odbor sociálních věcí a zdravotnictví 27

Odbor školství, kultury a sportu 5

Odbor životního prostředí 12

Odbor informačních technologií 3

Odbor Obecní živnostenský úřad 12

Odbor Dopravní úřad 25

Odbor Stavební úřad a územní plánování 16

Celkový počet zaměstnanců MěÚ 206


